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PROTOKÓŁ NR XII/2019 

z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 31 października 2019 r. 
w sali narad Urzędu Miejskiego w Bieruniu 

 
 
 

 
Obecni: 

1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).  
 
 Na stan 15 radnych:  obecnych  15 
       nieobecnych    0 
       usprawiedliwionych   0 
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, Sekretarz Miasta Jolanta 
Sałęga, Radca Prawny Rafał Moczkowski, naczelnicy wydziałów, kierownicy referatów, 
dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy (według listy obecności). 

 
 
Porządek obrad sesji: 
  1.  Otwarcie obrad.  
  2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  
  3.   Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 26.09.2019 r.  
  4.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności i realizacji zadań w okresie od 17.09.2019 r. do 

21.10.2019 r.  
  5.   Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych na XI sesji Rady Miejskiej w dniu 

26.09.2019 r.  
  6.   Stanowiska, wnioski i opinie komisji.  
  7.  Zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi. 
  8.   Działalność Muzeum Miejskiego. 
  9.   Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej – według załącznika. 
10.  Blok informacyjny. 
11.  Zakończenie obrad XII sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
 
Ad 1 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. otworzył obrady X sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu. Na podstawie § 9 ust. 1 Regulaminu obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych 
na sali radnych, tj. 13 pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitał 
radnych oraz wszystkich przybyłych na obecną sesję. 
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się o składanie wniosków do porządku obrad. 
 
Burmistrz Miasta wniósł o poszerzenie porządku obrad o podjęcie dwóch uchwał, a mianowicie 
uchwały w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do uchwały Nr XI/4/2019 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 
26 września 2019 r. w sprawie zaliczenia ulicy Strefowej do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej 



2 
 

przebiegu oraz uchwały dotyczącej  zmiany Załącznika Nr 1 do uchwały Nr XI/5/2019 Rady Miejskiej 
w Bieruniu z dnia 26 września 2019 r. w sprawie zaliczenia odcinka ulicy Węglowej do kategorii dróg 
gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. Uzasadnił potrzebę podjęcia ww. uchwał. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie rozszerzenie porządku obrad o przedstawione projekty 
uchwał. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław  
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Porządek został rozszerzony jednogłośnie. 
 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad z propozycją, aby 
wprowadzone dwa projekty uchwał stanowiły pozycję 9 i 10 w ciągu projektów.   
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka   
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław  
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Porządek ze zmianą został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Ad 3 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z XI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się dniu  
26.09.2019 r. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
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2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka   
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław  
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr WSTRZ 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
Protokół został przyjęty większością głosów, bez uwag. 
 
 
Ad 4 
 
Burmistrz Miasta szczegółowo przedstawił sprawozdanie z działalności i realizacji zadań w okresie od 
17.09.2019 r. do 21.10.2019 r. Poinformował o zmianach kadrowych oraz postępowaniach 
realizowanych w trybie ustawy Prawo Zamówień Publicznych. Podsumował najważniejsze spotkania 
z okresu międzysesyjnego. 
 
O godz. 15:06 na sesję przybył radny J. Mokry.  
Od tej chwili w obradach sesji uczestniczy 14 radnych. 
 
Skarbnik Miasta poinformowała o problemach związanych z opracowaniem projektu budżetu na 
2020 rok zwracając uwagę na istotne kwestie dotyczące m. in.: obniżenia najniższego progu 
podatkowego z 18 do 17%; kwoty wolnej od podatku dla osób do 26 roku życia; minimalnego 
wynagrodzenia za pracę. 
 
O godz. 15:16 na sesję przybyła radna A. Demska-Furgał. 
Od tej chwili w obradach sesji uczestniczy 15 radnych. 
 
Przewodniczący Rady zapytał o planowany całościowy dochód; dochody z podatku PIT – wynikają 
z kalkulacji czy są to twarde dane. 
Skarbnik Miasta poinformowała, że są to twarde dane wynikające z załącznika do pisma Ministra 
Finansów, Inwestycji i Rozwoju.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się o przesłanie ww. pisma drogą elektroniczną co pomoże 
przygotować się do dyskusji o budżecie.    
 
Radna Maria Sitko zwróciła się o uszczegółowienie zakresu zadania dotyczącego wykonania 
dokumentacji w ramach zamówienia pn. „Koncepcja przebudowy skrzyżowania ul. Turystycznej, 
ul. Bojszowskiej i ul. Peryferyjnej”. 
 
Burmistrz Miasta poinformował, że została zawarta umowa na wykonanie koncepcji tego zadania bez 
której nie ma szans na dalsze procedowanie tej sprawy.  
Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga poinformował, że 
planuje się opracować 2-3 warianty koncepcji dla tego zadania, które będą różniły się pod względem 
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kosztów i rozwiązań komunikacyjnych. Koncepcja zostanie uzgodniona z Zarządem Dróg 
Wojewódzkich oraz Powiatem Bieruńsko-Lędzińskim. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady zapytała czy podana kwota 6 mln zł jako wzrost wynagrodzeń jest tylko na 
zabezpieczenie płacy minimalnej czy też obejmuje całościowo wszystkie jednostki, w tym urząd.  
Skarbnik Miasta poinformowała, że takie założenie należałoby przyjąć do budżetu planując podwyżki 
dla wszystkich, wzrost wynagrodzeń planuje się w granicach 15%.  
 
 
Ad 5 
 
Sekretarz Miasta poinformowała, że uchwały podjęte na sesji w dniu 26 września 2019 r. zostały 
przesłane do organów nadzoru. W informacji zwrotnej wpłynęły z wydziału nadzoru prawnego 
wojewody uwagi w stosunku do dwóch uchwał, o których wcześniej mówił Burmistrz Miasta, 
tj. uchwała nr XI/4/2019 oraz XI/5/2019. Przyjęcie nowych załączników mapowych do uchwał, które 
zostały wprowadzone do porządku obecnej sesji pozwoli na usunięcie wątpliwości nadzoru prawnego 
wojewody. W przypadku pozostałych uchwał nie było żadnych uwag. 
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący Komisji: Bezpieczeństwa, Gospodarki, Finansów, Rewizyjnej oraz Skarg, Wniosków 
i Petycji przedstawili wnioski, opinie i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji w październiku 
br. bez opinii dotyczących tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad 
dzisiejszej sesji.  
Przewodniczący Rady poinformował, że po raz pierwszy rada przechodzi procedurę korzystając 
z Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która jest organem opiniującym. Na kolejnej sesji radni otrzymają 
w materiałach pełną informację o tej konkretnej sprawie wraz z opinią i jako rada będą się musieli do 
tego odnieść.  
 
 
Ad 7 
 
Radni nie zgłosili zapytań i wniosków. 
 
 
Ad 8 
 
Temat działalność Muzeum Miejskiego przedstawiła Dyrektor Muzeum Miejskiego w Bieruniu 
(w organizacji).  
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała działalność 
Muzeum Miejskiego w Bieruniu (w organizacji).  
 
W dyskusji, w której udział wzięli radni Agnieszka Demska-Furgał, Natalia Grosman, Barbara Panek-
Bryła, Jarosław Mokry poruszono sprawy dotyczące m.in.: przeprowadzenia badań wśród 
pracowników kopalni na potrzeby projektu „Wokół kopalni” – na czym będą polegać i sposób ich 
przeprowadzenia; utworzenia wystawy stałej z posiadanych obecnie eksponatów muzealnych; 
kosztów poniesionych w związku z działalnością muzeum od stycznia; stworzenia kanału aby 
mieszkańcy mogli na co dzień zapoznać się z cyklem filmowym „Zwiedzamy Bieruń” oraz działań 
promocyjnych tego źródła; przygotowania wystawy planszowe „Bieruński Utoplec” i zaprezentowania 
jej w ramach cyklicznej imprezy Bieruński Bieg „Utopca”; przesłanek za tym, że na umiejscowienie 
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siedziby muzeum zostały przewidziane dwie lokalizacje oraz jak ewentualnie wystawa ekspozycji 
miałaby być podzielona pomiędzy te dwie lokalizacje w przyszłości; faktycznej potrzeby powstania 
w Bieruniu muzeum miejskiego; zakładania w budżecie miasta środków na remont tylko budynku 
przy ul. Spiżowej czy również budynku przy ul. Warszawskiej 292, które mają być siedzibą muzeum;  
 
Obrady rady opuściła radna Barbara Panek-Bryła. 
Od tej chwili w obradach bierze udział 14 radnych.      
 
Dyrektor Muzeum Miejskiego (w organizacji) oraz Burmistrz Miasta udzielili szczegółowych 
odpowiedzi oraz wyjaśnień na poruszone w czasie dyskusji sprawy.  
 
Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał kolejno pod głosowanie 
opinię oraz wniosek: 
 
Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie ocenia działalność Muzeum Miejskiego w Bieruniu 
(w organizacji).    
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara nie głos. 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Opinia została przyjęta jednogłośnie. 
 
Na obrady rady wróciła radna Barbara Panek-Bryła. 
Od tej chwili w obradach bierze udział 15 radnych. 
 
Rada Miejska w Bieruniu wnioskuje do Burmistrza Miasta, aby w budżecie na 2020 rok 
zabezpieczyć środki na wykonanie dokumentacji projektowej siedziby muzeum.    
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty WSTRZ 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr PRZECIW 
15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 13 głosów  przeciw – 1 głos  wstrzym. – 1 głos 

 
Wniosek został przyjęty większością głosów. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 10-minutową przerwę w obradach rady. 
 
Przewodniczący Rady wznowił obrady rady po przerwie.  
 
W obradach bierze udział 14 radnych. Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Wróbel po przerwie nie 
wróciła na obrady rady. 
 
 
Ad 9 
 
Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał, zgodnie z załącznikiem do porządku obrad wraz 
z przegłosowanymi zmianami: 
 

a) w sprawie warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
usługi opiekuńcze oraz warunków zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania  

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna nie głos. 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Uchwała Nr XII/1/2019 została podjęta jednogłośnie.  
 
 

b) w sprawie ustalenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia z pomocy 
społecznej na usługi, pomoc rzeczową, posiłki, zasiłki na ekonomiczne 
usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe przyznane pod warunkiem zwrotu 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. 
 

Na obrady rady wróciła Wiceprzewodnicząca Rady Krystyna Wróbel. 
Od tej chwili w obradach bierze udział 15 radnych. 

 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
 Uchwała Nr XII/2/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 
 

c) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w ośrodkach wsparcia, z wyłączeniem mieszkania chronionego  

 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem. 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 

Radna Natalia Grosman zapytała, czy wysokość odpłatności określona procentowo w projekcie 
uchwały wynika z ustawy, jest określona jednolicie dla wszystkich czy to są zasady Bierunia. 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka pomocy Społecznej poinformował, że uchwała jest konieczna do 
podjęcia z uwagi na zmianę przepisów ustawy o pomocy społecznej. Do dnia 3 października tego roku 
kierując osoby bezdomne do schroniska dla osób bezdomnych lub do schroniska dla osób 
bezdomnych z usługami opiekuńczymi, których dochód nie przekraczał kryterium dochodowego, 
tj. 701,00 zł płaciły za schronisko, od dnia 4 października osoby te będą dopłacać do tej formy 
wsparcia, zgodnie z zapisami projektu uchwały.       

 
Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
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4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
 Uchwała Nr XII/3/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

d) w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Bieruń 

 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
 Uchwała Nr XII/4/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

e) w sprawie nadania nazwy „Skwer Powstańców Śląskich” 
 

Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
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Radny Jarosław Mokry poinformował, że Zarząd Stowarzyszenia „Porąbek” pozytywnie zaopiniował 
proponowaną nazwę „Skwer Powstańców Śląskich”. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz WSTRZ 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
 Uchwała Nr XII/5/2019 została podjęta większością głosów. 
 

 
f) w sprawie przyjęcia prowadzenia zadania publicznego z właściwości Powiatu 

Bieruńsko-Lędzińskiego w zakresie zarządzania odcinkiem drogi powiatowej nr 5970S 
w Gminie Bieruń w związku z planowaną budową drogi rowerowej wraz z niezbędną 
infrastrukturą  

 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 

Obrady rady opuściła radna Barbara Panek-Bryła. 
Od tej chwili w obradach bierze udział 14 radnych.      
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara nie głos. 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
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 Uchwała Nr XII/6/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

g) w sprawie wprowadzenia wspólnej obsługi informatycznej dla jednostek 
organizacyjnych miasta Bierunia  

 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Sekretarz Miasta. 
Burmistrz Miasta w uzupełnieniu wypowiedzi Sekretarz Miasta poinformował, jak wygląda 
obsługa informatyczna w jednostkach oraz zwrócił uwagę, że najważniejszą sprawą jest 
ujednolicenie pewnych działań.  
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara  
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
 Uchwała Nr XII/7/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

h) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok  
 

Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 
 

Obrady rady opuściła radna Agnieszka Demska-Furgał. 
Od tej chwili w obradach bierze udział 13 radnych.      

 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka nie głos. 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
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7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara  
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
 Uchwała Nr XII/8/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

i) w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do uchwały Nr XI/4/2019 Rady Miejskiej w Bieruniu 
z dnia 26 września 2019 r. w sprawie zaliczenia ulicy Strefowej do kategorii dróg 
gminnych oraz ustalenia jej przebiegu  

 
j) w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do uchwały Nr XI/5/2019 Rady Miejskiej w Bieruniu 

z dnia 26 września 2019 r. w sprawie zaliczenia odcinka ulicy Węglowej do kategorii 
dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu  

 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawił Burmistrz Miasta. 

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał kolejno pod głosowanie: 
 
Uchwałę w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do uchwały Nr XI/4/2019 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 
26 września 2019 r. w sprawie zaliczenia ulicy Strefowej do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej 
przebiegu   
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka nie głos. 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara  
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
 Uchwała Nr XII/9/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwałę w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do uchwały Nr XI/5/2019 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 
26 września 2019 r. w sprawie zaliczenia odcinka ulicy Węglowej do kategorii dróg gminnych oraz 
ustalenia jej przebiegu  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 



12 
 

4. Demska-Furgał Agnieszka nie głos. 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara  
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
 Uchwała Nr XII/10/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad 10 
 
Przewodniczący Rady:  
- przekazał, że korespondencja, która wpływa do rady jest na bieżąco przekazywana radnym lub jest 

dostępna w Biurze Rady, 
- poinformował, że w trakcie uroczystości przekazania nowego wozu strażackiego w OSP Bieruń 

Nowy odebrał podziękowanie w formie grawertonu skierowane do radnych, odczytał jego treść.  
 
Burmistrz Miasta:  
- poinformował, że jest już dostępny nowy numer gazety lokalnej „Rodnia” raz zwrócił uwagę na 

zawartą w niej informację odnośnie aplikacji VIZUM i zachęcił radnych do jej zainstalowania na 
swoich smartfonach, 

- podziękował w imieniu funkcjonariuszy Straży Miejskiej za podjęcie decyzji w sprawie zakupu 
nowego samochodu, którego uroczyste przekazanie odbyło się w dniu dzisiejszym przed sesją, 

- zaprosił na świętowanie 11 listopada – Święta Niepodległości, które w Bieruniu w tym roku będzie 
miało szczególny wymiar dlatego, że będzie połączone z uroczystym odsłonięciem i poświęceniem 
Pomnika Powstańców Śląskich, 

- poinformował, że 28 listopada br. w godzinach od 10.00 do 15.00 MOPS zaprasza do Kinoteatru 
„Jutrzenka” na konferencję „Ach te emocje – regulacja emocjonalna u dzieci i rodziców jako filar 
bliskości i więzi w rodzinie”. 

 
Zastępca Burmistrza zwrócił się z prośbą o promowanie trwającego konkursu na wybór nazwy 
powstającego centrum wspinaczkowego. 
 
Sekretarz Miasta przedstawiła opinię Prezesa Sądu Rejonowego w Tychach dotyczącą potrzeb sądu 
w zakresie wykonywania przez skazanych nieodpłatnie kontrolowanej pracy na cele społeczne oraz 
pracy społecznie użytecznej w zamian grzywny, której egzekucja okazała się bezskuteczna.   
 
Radna Maria Sitko poruszyła sprawę obelisku, który znajdował się w miejscu obecnego pomnika 
Powstańców Śląskich w Bieruniu Nowym, który miał być posadowiony w gminie Siedlec w celu 
upamiętnienia naszych powstańców, którzy tam zginęli.    
Burmistrz Miasta poinformował, że po wizycie przedstawicieli Bierunia, która miała miejsce 
w I połowie roku zostało wysłane pismo do władz samorządowych o podjęcie działań w celu 
wydzielenia i przejęcia tego gruntu prywatnego na rzecz gminy i deklaracja naszej strony, że 
chcielibyśmy uczestniczyć w zagospodarowaniu i upamiętnieniu naszych powstańców, którzy zginęli 
tam. Obelisk jest zdeponowany i jeżeli będzie to miejsce tam przygotowane to będziemy gotowi do 
tego, żeby w sposób właściwy i godny go uczcić. 
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Przewodniczący Rady wyjaśnił, dlaczego został zmieniony porządek obrad oraz poinformował, że 
będzie to już regułą.    
  
 
Ad 11 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XII sesji Rady Miejskiej. 
 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  
Janina Berger 


